
februari 2024
______________________________

Beste ouder(s) / verzorger(s) van de leerlingen van de Bisschop Ernstschool,

We zijn goed begonnen in 2024.

In het schrijven van Mieke Schipper (College van bestuur Prisma scholengroep) dat op dinsdag

23-1-2024 is verstuurd, kunt u lezen dat er binnen Prisma scholengroep en op de Bisschop

Ernstschool veranderingen aan zitten te komen. Wellicht heeft u dit ook in de media vernomen.

Uitgelicht uit het schrijven

Door allerlei ontwikkelingen op het gebied van prijsstijgingen, die we zowel thuis als op

de scholen ervaren, maar ook door de teruglopende bekostiging vanuit de overheid, is

de huidige personele inzet niet langer betaalbaar. We moeten nu maatregelen nemen

om de financiële balans weer gezond te maken. Dat moeten we doen door enerzijds

meer ruimte te maken voor de materiële kant, te investeren in duurzaamheid en

anderzijds minder geld te besteden aan de personele kant. Onze opdracht is om dit

weer terug te brengen naar wat landelijk gezien gemiddeld is, terwijl de kwaliteit van

onderwijs minimaal hetzelfde blijft.

Voor de Bisschop Ernstschool houdt dit in:

- Per nieuw schooljaar 2024-2025 gaan we over naar een nieuw rooster, waarin alle

groepen een gelijk aantal uren naar school gaan. Het college van bestuur wil op alle 14

scholen een soortgelijk (continu)rooster. Op de MR vergadering van 19-2-2024 wordt dit

besproken in onze MR. Vervolgens zal ik u op de hoogte brengen, hoe wij dit inhoudelijk

en praktisch vorm zullen gaan geven.

- Dit schooljaar hebben we te veel onderwijsprofessionals op onze school. Sanne de Visser,

leerkracht leeromgeving C/D heeft een nieuwe baan gevonden. Zij zal onze school per 1

maart verlaten. Vanwege het dalende aantal leerlingen op onze school, zullen nog meer

personeelsleden vertrekken van onze school.



Hoe we dit verder vorm gaan geven ga ik na de vakantie in onze MR bespreken. Ik houd u op de

hoogte.

Als u vragen heeft, hoor of lees ik dat graag. Ik ga graag met u in gesprek over de inhoud van

deze nieuwsbrief en over het schrijven van Mieke Schipper, College van bestuur Prisma

scholengroep.

Afscheid juf Sanne

Beste ouders en verzorgers,

Na een aantal jaar op de Bisschop Ernstschool ga ik per 1 maart een nieuwe uitdaging aan. Ik ga

op de Delta school werken. Ik ga de kinderen zeker missen maar ik heb ook veel zin om op een

nieuwe school te gaan werken. Bedankt voor de afgelopen jaren en tot ziens.

Groetjes,

juf Sanne

Data op een rij

- Vrijdag 2 februari ontvangen de leerlingen van de groepen 3 t/m 8 hun rapport, nieuwe

opzet.

- In de week van maandag 5 februari vinden de rapportgesprekken plaats. We zijn

benieuwd wat u van de nieuwe opzet vindt.

- Dinsdag 6 en woensdag 7 februari maken de leerlingen van de groepen 8 de

Doorstroomtoets.

- Vrijdag 9 februari Carnaval, informatie volgt in het weekbericht.

- Vakantie maandag 12 februari. Op dinsdag 20 februari zijn alle leerlingen weer welkom.

- Maandag 19 februari studiedag, alle leerlingen zijn vrij.

- Vakantierooster 2024-2025, zie website

Allerlei
- Bedankt voor het invullen van de tevredenheidsmeting. 190 ouder(s) / verzorger(s) van de

250 hebben de vragenlijst voor ons ingevuld. In de nieuwsbrief van maart 2024 geef ik

een toelichting.

https://bisschopernst-goes.nl/ons-onderwijs/vakanties/


- Wordt uw zoon en/ of dochter vier jaar in 2024, dan graag een mail naar mij als u uw

zoon en/ of dochter wilt aanmelden op onze school.

- Geef uw kind(eren) zoveel mogelijk een bidon of drinkfles mee naar school.

- Op woensdag en vrijdag is het “fruitdag”.

Parkeren (herhaling)

Wederom wil ik u vragen om op te letten als u uw auto parkeert als u uw kind(eren) komt

ophalen. Het komt voor dat auto’s niet weg kunnen omdat deze dubbel geparkeerd staan. Dit

gebeurt dan bij de parkeervakken bij de kerk. Ik vraag uw begrip in deze.

Tot slot

Als u vragen heeft, dan hoor of lees ik dat graag. Ik ga dan met u in gesprek over het

onderwijsbeleid dat we op dit moment met elkaar neerzetten in onze school.

Tot ziens op het “groene schoolplein” of in de school.

Met vriendelijke groet,

Paul Constandse


